
Referat Rønne Borgerforening, intern. 

Møde: Bestyrelsesmøde 02  

Dato: 17. oktober 2022 

Sted: Håndværkervej 2, 3700 Rønne 

 

Deltagere: 

Lars Falk, Ditte Marie Koudal, Linda Matzen og Flemming Bech 

Afbud: 

Arisa Prestat, Peter Lund Olsen, Claus Mogensen 

 

1. Bemærkninger til forrige referat: 

Ingen bemærkninger 

 

Ekstra punkt 1A.  

Her blev det bestemt at bestyrelsesmødets første punkt skulle være gennemgang af LM´s skrivelse af 3. 

oktober vedr. Oplæg til struktur og proces samt actions som nævnt i tidligere referat 01. 

Efter grundig gennemgang, punkt for punkt, på de 5 siders dokument fra LM var der generelt enighed og 

konsensus om, at det på mange måder var den vej foreningen skulle arbejde hen i mod. Der vil komme 

rettelser og tilføjelser til dokumentet som fremadrettet vil bruges af bestyrelsen samt delvis/muligvis 

offentliggøres på hjemmesiden til gavn for medlemmernes forståelse. 

 

 

2. Rønne Borgerforening, status registrering, cvr.nr, bank/bankkonto, flyers forslag 

Foreningen har indtil videre ingen registrering, da afklaring/rettelse af vedtægter afventer. 

Vedr. flyers forslag fra FB om at få trykt 7000 stk flyers med Rønne Borgerforening/måden du registrerer 

dig på/indmelder dig på samt delt ud under valghandlingen den 1. november i Rønne Idrætshal, blev i 

skarpe vendinger afvist af LM og DMK. Dog ønskede DMK at stå for en sådan flyers i postkortformat/lidt 

lækker kvalitet som kunne markedsføre foreningen på den helt rigtige måde. DMK kendte også til at få det 

trykt billigt. 

 

3. Vedtægter fra Advodan, bilag 3.10 

Her blev det udskudt til næste møde på grund af manglende tid/antallet af deltagere til dagens møde. 



4. Poul Forum, Høringssvar fremsendt, bilag 3.03 

Poul Forum havde fremsendt Bornholms Træbådelaug´s høringsforslag vedr. Rønne Havns udvidelser til 

Rønne Borgerforening til orientering, hvilket der er kvitteret for. Forslag blev ikke gennemgået. 

 

5. RB Høringssvar Rønne Havn, FB/CM, bilag 3.09 

Høringssvaret blev ikke gennemgået, men konklusionen blev hurtigt at FB/CM skulle fremsende det i eget 

navn. Skulle pressen spørge indtil hvorfor det ikke er sendt via Rønne Borgerforening var det, at 

foreningens er under opstart og at tiden ikke tillod at holde infomøder med medlemmer om et sådan 

høringssvar. Derfor har FB/CM taget det på egen kappe. 

FB orienterede kort vedr. fredagens rundtur med driftschef Jørn Nygaard på Rønne Havn. 

 

6. Grønne Rønne, henvendelse fra Bjarne Bech, bilag 3.08 

Henvendelse blev ikke drøftet på særligt niveau, men orienteret om, at de ønskede komme ind under 

Rønne Borgerforening som en gruppe.  

 

7. eventuelt 

Ingen bemærkninger. 

 

8. Næste møde 

Der er ikke aftalt et næste møde pt. 

 

 

Referent Flemming Bech 


